
Referat	  styremøte	  Norsk	  nyremedisinsk	  forening,	  Lillehammer	  	  31.03.11	  	  
Tilstede:	  Cecilia	  Øien,	  Aud-‐E.	  Stenehjem,	  Anne	  Kristine	  Fagerheim,	  Rune	  
Bjørneklett,	  Marius	  Altern	  Øvrehus	  
	  
	  
Sak	  8/11	   Godkjenning	  av	  innkalling	  og	  saksliste	  
	  
Vedtak:	  Godkjent	  
	  
Sak	  9/11	   Godkjenning	  av	  referat	  styremøte	  14.01.11	  og	  	  25.02.11	  
	  
Vedtak:	  Godkjent	  
	  
Sak	  10/11	   Oppnevning	  av	  nye	  medlemmer	  til	  styret	  i	  Norsk	  

nyrebiopsiregister	  (NRR)	  
I	  henhold	  til	  NNRs	  	  statutter	  skal	  2	  styremedlemmer	  med	  vara	  oppnevnes	  av	  	  
registerets	  råd.	  Som	  råd	  fungerer	  Norsk	  nyremedisinsk	  forening.	  	  Det	  siste	  
styremedlemmet	  med	  vara	  sak	  oppnevnes	  av	  patologiforeningen.	  	  Daglig	  leder	  	  
oppnevnes	  av	  registerets	  styre.	  
	  
Vedtak:	  	  Som	  medlemmer	  i	  NNRs	  styre	  oppnevnes	  Knut	  Aasarød	  og	  Anders	  	  
Hartmann.	  	  
NNF	  ber	  daglig	  leder	  i	  samarbeid	  med	  styret	  utarbeide	  et	  forslag	  til	  reviderte	  	  
statutter	  slik	  at	  den	  styrende	  strukturen	  klarere	  fremgår	  og	  Norsk	  	  
nyremedisinsk	  forening	  omtales	  med	  riktig	  navn.	  Forslaget	  bes	  oversendt	  NNFs	  	  
styre	  innen	  1.	  September	  slik	  at	  høringsrunde	  kan	  gjennomføres	  før	  behandling	  	  
på	  foreningens	  årsmøte	  24.	  November	  2011.	  Styret	  avventer	  oppnevning	  av	  	  
varamedlemmer	  inntil	  etter	  årsmøtebehandling.	  
	  
Sak	  11/11	   Vårmøte	  2012	  
	  
Styret	  har	  hatt	  omvising	  på	  konferansehotellet	  og	  gjennomgått	  arrangementet	  
med	  hotellet,	  Gyro	  Conferences	  og	  lokalkomite.	  	  Uilke	  faglige	  temaer	  som	  ønskes	  
tatt	  opp	  på	  møtet	  er	  diskutert	  og	  vil	  bli	  oversendt	  programkomiteen.	  
Hjemmebasert	  dialysebehandling,	  denervering	  	  av	  nyrene	  ved	  intraktabel	  
hypertensjon,	  	  hvorfor	  går	  andelen	  levende	  donores	  	  går	  ned	  er	  tema	  som	  er	  
diskutert.	  
	  
Vedtak:	  Styret	  er	  godt	  fornøyd	  med	  planleggingen	  av	  vårmøtet	  så	  langt.	  
	  
Sak	  12/11	   Revisjon	  av	  Veileder	  for	  nyremedisinsk	  virksomhet	  
Styret	  diskuterte	  revisjon	  av	  Veileder	  for	  nyremedisinsk	  virksomhet	  ut	  fra	  den	  	  
foreliggende	  Nasjonale	  handlingsplanen	  for	  nyresykdommer.	  Styret	  ser	  fortsatt	  	  
behov	  for	  revisjon.	  Styret	  ser	  behov	  for	  å	  kartlegge	  mulighetene	  for	  innhenting	  	  
av	  midler	  til	  arbeidet.	  	  	  Legeforeningens	  fond	  for	  kvalitet	  og	  pasientsikkerhet	  har	  	  
søknadsfrist	  1.	  April	  og	  1.	  Oktober.	  
	  
Vedtak:	  Aktuell	  leder	  for	  arbeidsgruppen	  kontaktes	  og	  bes	  komme	  med	  innspill	  	  
til	  sammensetning	  av	  gruppen	  og	  antatt	  behov	  for	  ressurser.	  Rune	  Bjørneklett	  	  



deltar	  i	  gruppen	  som	  styrets	  representant.	  	  
	  
Sak	  13/11	   Diagnostikk	  av	  Alport	  syndrom	  
Medisinsk	  genetisk	  avdeling	  ved	  OUS	  tilbyr	  nå	  sekvensering	  av	  	  COL4A5	  som	  	  
ledd	  i	  utredning	  av	  Alport	  syndrom.	  Testen	  refunderes	  etter	  vanlige	  taktster.	  
	  
Vedtak:	  Saken	  tas	  til	  orientering.	  Medlemmene	  	  orienteres	  via	  nephro.no.	  	  	  
	  
Sak	  14/11	   Forespørsel	  fra	  Nasjonalt	  råd	  for	  kvalitet	  og	  prioritering	  i	  

helse	  og	  omsorgstjenesten	  vedrørende	  hjemmedialyse	  
Styret	  diskuterte	  henvendelsen.	  
	  
Vedtak:	  	  Cecilia	  utarbeider	  en	  tilbakemelding	  som	  oversendes.	  	  
	  
	  
Sak	  15/11	   Nefrologisk	  Forum	  
Styret	  diskuterte	  å	  la	  et	  profesjonelt	  firma	  ta	  seg	  av	  trykk,	  annonseinnhenting	  og	  	  
Utarbeidelse	  av	  enkelte	  artikler.	  
	  
Vedtak:	  Styret	  tar	  saken	  til	  orientering.	  Cecilia	  undersøker	  nærmere	  i	  samråd	  	  
med	  Nefrologisk	  Forums	  redaktør.	  	  
	  
	  
Sak	  16/11	   Living	  donor	  
Andel	  living	  donor	  går	  ned	  i	  flg	  RH.	  	  
	  
Vedtak:	  Styret	  finner	  det	  ikke	  riktig	  å	  skulle	  bruke	  	  
store	  deler	  av	  Kvalitetsdagen	  til	  transplantasjonstema,	  da	  hovedtema	  der	  skal	  	  
være	  primærnefrologi	  og	  dialyse.	  
Styret	  foreslår	  at	  det	  blir	  satt	  av	  tid	  på	  samarbeidsmøtet	  eller	  lages	  et	  eget	  	  
seminar	  med	  dette	  som	  tema.	  	  
	  
Sak	  17/11	   Orienteringssaker	  
Cecilia	  informerer	  om	  møte	  i	  FAME-‐gruppen	  27.	  April.	  	  
	  
Vedtak:	  Tas	  til	  orientering.	  Styret	  vil	  avklare	  per	  epost	  hvem	  som	  kan	  delta.	  
	  
	  
Sak	  18/11	   Eventuelt	  
Det	  er	  kommet	  forespørsel	  om	  kravet	  om	  at	  et	  medlem	  i	  	  
spesialitetskomiteen	  er	  universitetsansatt	  er	  oppfylt.	  Spesialitetskomiteen	  har	  	  
medlem	  som	  er	  universitetsansatt,	  slik	  at	  dette	  kravet	  er	  oppfylt.	  
	  
Vedtak:	  Tilbakemelding	  gis.	  
	  
Neste	  styremøtet	  torsdag	  15.	  september	  


